
 

 



 

運動．動物 
✽「運動」 / 你知道每日應該要做多少運動嗎？藝術家也要運動，以畫筆在畫紙上熱身、拉

筋、揮棒、抽擊! 

✽「動物」 / 透過繪畫，我們了解動物和生活的密切關係，亦希望大家從而尊重動物的生存

權利，支持環境共生的生活形式，令綠色生活得以持續發展下去。 

 

是次展覽「運動‧動物」將分為兩部分展出： 

「運動」展期 

「動物」展期 

23/05/2017 至 02/07/2017 

11/07/2017 至 27/08/2017 

地點 愛不同藝術  

地址 

香港域多利道 1 號百年大樓第二座地下 1 號鋪

（港鐵堅尼地城站 C 出口左轉） 

查詢 
伍小姐 

3482 6163 / i-dArt@tungwah.org.hk 

 

“Games – Animals” 
✽「Games」/ Do you know how much exercise you have to do daily?  Artists need to do exercise 

as well:  on the paper, the painting brush doing the warm up and stretching exercises, and 

becoming the waving racquet waiting for the hitting.  

✽「Animals」/ Through painting, we shall understand the close relationship between animals and 

our daily living. Thus, we will respect the right to life of the animals and to support symbiotic way 

of living with the environment.  So that green living can be carried on.  

 

This exhibition “Games – Animals”is divided into two phases: 

“Games” exhibition period 

“Animals” exhibition period 

23/05/2017 to 02/07/2017 

11/07/2017 to 27/08/2017 

Venue i-dArt 

Address 

Shop 1, G/F Block 2,Centenary Mansion,1 Victoria 

Road, Hong Kong 

(MTR Kennedy Town Exit C turn left) 

Enquiry 
Ms NG 

3482 6163 / i-dArt@tungwah.org.hk 
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